

## KVM-Add-ons

### OperatorPanel



#### OperatorPanel

With the OperatorPanel, you can switch your KVM switch comfortably from your desk by pressing a button. Now you can install the switch anywhere to save space. To switch between channels, press the „Enable“ button and the channel button at the same time. Pressing two buttons at the same time will prevent you from switching between channels by accident.

#### DEVICE

- OperatorPanel-2: Switching of two channels of the following KVM switches:
  - DP1.4-MUX2-NT variants
  - DP1.4-MUX2 variants
  - DL-DVI-MUX2-NT variants
  - DL-MUX2 variants
  - TradeSwitch2 variants
- OperatorPanel-4: Switching of up to four channels of the following KVM switches:
  - DP1.4-MUX4 variants
  - DP1.2-MUX3-ATC variants
  - DL-DVI-MUX4-NT variants
  - DVIMUX4-DL variants
  - DVIMUX4 variants
  - TradeSwitch4 variants
- Serial interface to the KVM switch
- The OperatorPanel is connected to a serial interface of the KVM switch from G&D.
- External power supply
- DM Deskmount variant: for table installation

#### SECURITY FEATURES

- „Enable“ key prevents accidental switching

#### OPERATION FEATURES

- Switching by pressing a button

#### SCOPE OF THE GUARANTEE

- A 3-year, free of charge product guarantee
- For an additional fee guarantee extension/ guarantee renewal possible.
- Further information on the scope of the guarantee can be found in the guarantee agreement.

#### OperatorPanel

Mit dem OperatorPanel schalten Sie Ihren KVM-Switch einfach per Tastendruck von Ihrem Arbeitsplatz aus um, ohne den Switch selbst dort zu platzieren. Dies bietet Ihnen die Möglichkeit, den KVM-Switch möglichst platzsparend zu verbauen. Um zwischen den Kanälen des Switches zu wechseln, halten Sie gleichzeitig den „Enable“-Knopf und den entsprechenden Kanalknopf gedrückt. Durch das Drücken von zwei Knöpfen verhindern Sie ein ungewolltes Umschalten.

#### GERÄT

- OperatorPanel-2: Umschalten von zwei Kanälen der folgenden KVM-Switches:
  - DP1.4-MUX2-NT-Varianten
  - DP1.4-MUX2-Varianten
  - DL-DVI-MUX2-NT-Varianten
  - DL-MUX2-Varianten
  - TradeSwitch2-Varianten
- OperatorPanel-4: Umschalten von bis zu vier Kanälen der folgenden KVM-Switches:
  - DP1.4-MUX4-Varianten
  - DP1.2-MUX3-ATC-Varianten
  - DL-DVI-MUX4-NT-Varianten
  - DVIMUX4-DL-Varianten
  - DVIMUX4-Varianten
  - TradeSwitch4-Varianten
- serielle Schnittstelle zum KVM-Switch
- Das OperatorPanel wird an eine serielle Schnittstelle des KVM-Switches von G&D angeschlossen.
- externe Stromversorgung
- DM Deskmount-Variante: zum Einbau in den Tisch

#### SICHERHEITSFEATURES

- „Enable“-Taste verhindert ungewolltes Umschalten

#### BEDIENFEATURES

- Umschalten des Switches durch Tastendruck

#### GARANTIEUMFANG

- 3-jährige kostenlose Produkt-Garantie
- Garantieverlängerung/Garantieverlängerung gegen Aufpreis möglich.
- Weitere Informationen zum Garantiefumfang finden Sie in der Garantievereinbarung.